
PROTOKÓŁ Nr LXVII/2024 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy 

odbytej w dniu 08 lutego 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 905,  a zakończono o godz. 1257. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, udział wzięło 15 tj. 100% składu Rady wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Duszczyk – Burmistrz Siennicy 

2. Pani Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Pani Renata Nowakowska - Skarbnik Gminy 

4. Pani Agnieszka Uścińska – radca prawny UMiGS 

5. Pani Iwona Wasik – Kierownik SPZOZ w Siennicy 

6. Pani Elżbieta Jurkowska – Dyrektor GBP w Siennicy 

7. Pani Monika Wilk- Kierownik SP ZOZ w Siennicy 

8. Pani Edyta Prasuła- prezes klubu uczniowskiego „Berek” 

9. Pan Piotr Ceregra- prezes GKS „Fenix” 

oraz 30 sołtysów (przewodniczących rad sołeckich). 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza i realizacji podjętych uchwał.  

4. Interpelacje, oświadczenia i zapytania radnych. 

5. Ocena stanu funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy (realizacja zadań statutowych 

przez SPZOZ w Siennicy w 2023 r.) 

6. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennicy w 2023 r. 

7. Rozwój sportu na terenie gminy: funkcjonowanie obiektów sportowych i działalność klubów 

sportowych. 

8. Planowany zakres remontowy dróg gminnych i powiatowych oraz drogi wojewódzkiej. 

9. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

• zmiany w budżecie gminy na 2024 rok; 

• rozwiązania Zespołu Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy oraz likwidacji szkół 

wchodzących w jego skład; 

• wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży pożarnej; 

• ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie Miasta i Gminy Siennica; 

• wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie; 

• wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie;(dz.308 obręb 

Stara Wieś); 

• w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i  odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania 

usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu ich rozliczania. 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

12. Zamknięcie sesji. 
 

Ad. pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Zenon Jurkowski, witając wszystkich 

uczestników obrad. 
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Na podstawie listy obecności radnych Pan Przewodniczący stwierdził, że obrady oraz podejmowane 

uchwały będą prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Siennicy za okres od 28 grudnia 2023 r. do 07 lutego  

2024 r. oraz realizacji podjętych uchwał.        
(Sprawozdanie w załączeniu) 

 

Ad. pkt 4 

Interpelacje i zapytania radnych: 

Brak było interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Sprawozdanie z funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy (realizacja zadań statutowych przez 

SPZOZ w Siennicy w 2023 r.) przedstawiła Pani Iwona Wasik – Kierownik w/w jednostki. 
 

 

Ad. pkt 6 

Sprawozdanie z funkcjonowania Gminnej Biblioteki Publicznej w Siennicy w 2023 r. przedstawiła 

Pani Elżbieta Jurkowska – Dyrektor w/w jednostki. 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

 

Ad. pkt 7 

Pan Piotr Ceregra przedstawił sprawozdanie z działalności GKS ”Fenix”. 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Pani Edyta Parasuła przestawiła sprawozdanie Klubu Uczniowskiego „Berek” 
(Sprawozdanie w załączeniu) 

Z  Klubu „PKS Life Siennica” nikt nie stawił się na sesji w celu przedstawienia wcześniej przesłanego 

sprawozdania. 

 

Pan Aleksander Kot przedstawił swoją opinię na temat sportu w gminie. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdania z funkcjonowania Hali, stadionu oraz „Orlika”. 

Pan Bartłomiej Czajka zwrócił uwagę, że przy meczu jest za każdym razem weryfikacja i znowu 

będzie problem. 

Pan Burmistrz- musielibyśmy postawić barierki, bo jest to strefa publiczna. 

Pan Przewodniczący- wyjaśnić sprawę trzeba do końca. 

Pan Bartłomiej Czajka- eliminacje do zawodów powiatowych, mamy tylko kilka dni, czy można by 

było poprzesuwać inne zajęcia np. z tenisa stołowego? 

Pan Burmistrz- trudno jest poprzekładać zajęcia, które odbywają się cyklicznie. Wiem, że 

młodzieżowe drużyny ćwiczą w jednostkach. Sprawdzę co z jutrzejszym dniem, myślę że w sobotę 

się uda. 

Pan Przewodniczący- jakieś nowe pomysły na Grzebowilk, by uzyskać pieniądze na halę? 

Pan Burmistrz- liczymy, że powróci program, by móc uzyskać środki na halę w Grzebowilku. Jest 

nowa władza. 

Pan Zenon Jurkowski- prosimy o czujność jeśli chodzi o te środki. 

Ad. pkt 8 

Planowany zakres remontowy dróg gminnych i powiatowych oraz drogi wojewódzkiej. 

Pan Burmistrz przedstawił projekty dróg gminnych oraz wspomniał o drogach powiatowych. Droga 

wojewódzka część rzeczy o których mówiliśmy na Komisjach została już zrobiona. 
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Pan Przewodniczący-widzę, że z Zarządu Dróg Wojewódzkich zostało naprawione. Najpierw 

odcinek drogi powiatowej. Drogi gminne to mamy trochę problemów. Wpłynęło pismo, na które 

zareagowałem wnioskiem o lustrację  terenie. 

Pan Robert Broda- mamy wiele projektów dróg gminnych. Czy ktoś szacował koszty projektów? 

Pan Burmistrz- kosztorys dostajemy z projektem. Są furtki, by wydłużyć realizację projektu. Chcemy 

realizować projekty ze środków o dofinansowanie. Od wykonania ma 3 lata ważności. 

Pan Robert Broda przeczytał protokół z lustracji odbytej w dniu 30 stycznia 2024 r. 

(kopia protokołu w załączeniu) 

Pan Przewodniczący- proszę o najszybsze podjęcie działań jeśli chodzi o bezpieczeństwo. 

Mieszkańcy się uskarżają na problemy. Trzeba ratować sytuację. Na 8 Maja nie mogą dojechać do 

swoich domów, Kwiatowa, Wrzosowa. Agawy i 8 Maja jest nieprzejezdna. Strażacka jest szansa, że 

skończy się jako pierwsza. Mamy problem od ulicy Ogrodowej, tam jest bardzo duży ruch. 

Pan Burmistrz- staramy się na początku pomagać mieszkańcom. Będzie robiony objazd przez ulicę 

Góralską, będzie grubszy materiał. Na Wierzbowej się to sprawdza, ale wiemy że jest wiele 

podtopień. Mamy zastępcę na równiarkę, niedługo podpiszemy umowę na kruszywo. W tym roku 

sytuacja jest bardzo trudna, bo nie ma zimy. Kilkuletnie inwestycje w kruszywo pomaga. W drugiej 

połowie lutego będzie operator równiarki. 

Pan Przewodniczący- osobiście uważam, że musimy zapewnić to minimum korzystania z tych dróg. 

Pan Aleksander Kot- ulica Kościelna, co z działką tylko jedną, Borówek jest odcięty od świata. 

Pan Burmistrz- to są przepisy z ponad 40 lat, które nie są aktualne. Tam są właściciele, ale weszła 

ustawa o takich przypadkach, może coś uda się zrobić. Projektant będzie pracował, może Starostwo 

wyda jakąś decyzję, by ta działka stała się nasza. W Borówku miałem kontakt z sołtysem i z 

pracami jestem na bieżąco.  

Pan Przewodniczący- rozumiem, że ta działka będzie nasza, sprawa wyjaśniona. 

Pan Burmistrz- to jest świeży temat. 

Pan Przewodniczący- kruszywo, przetarg, zastępca na równiarkę, jakie będą prace, terminy. 

Pan Burmistrz- najpierw zaczniemy od dróg gdzie będzie brak przejezdności, nie będziemy robić 

gdzie będzie woda. Byśmy chcieli już za 2 tygodnie ,ale zależy od pogody. 

Pan Przewodniczący- 8 Maja nie ma dojazdu, Ogrodowa? 

Pan Burmistrz- nad drogę trzeba się szerzej pochylić. Ogrodowa mamy nieporozumienie z 

wykonawcą tej drogi, wody jest bardzo dużo, wykonawcy mają płatność jednorazową ,więc im 

również zależy, by jak najszybciej to skończyć. 

Pan Przewodniczący- tam chodzą ludzie, tam trzeba  wykonać czynności doraźne. 

Pan Burmistrz- wykonawcy, my nie możemy podejmować działań jako Gmina, bo to jest plac 

budowy. 

Sołtys- co z ulicą Dworkową do Wierzbowej? Tam jest duży ruch, są wyboje. 

Pan Przewodniczący- Komisja Budżetu wprowadziła wniosek do budżetu. 

Pan Burmistrz- jestem dogadany z projektantem, na odcinek tej drogi od Czarnockiego do 

Wierzbowej. Gdy tylko budżet na to pozwoli będziemy działać. 

 

Ad. pkt 9 

Podjęte zostały następujące uchwały: 

• Uchwała Nr LXVII.0007.547.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Pani Renata Nowakowska referuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący- 8 mln, oświetlenie, prace? 

Pan Burmistrz- droga Dłużew- Lasomin, Starogród- Kolonka, ul. Tartaczna, Cicha i Spacerowa. 

Wymiana wszystkich opraw z sodowych na ledowe na terenie całej gminy. 

Pan Przewodniczący- cieszę się, że lampy będziemy kończyć. 

Pan Burmistrz-cena za prąd wzrosła o 60 %, więc dzięki tej wymianie możemy mieć 

oszczędności. 

Pan Przewodniczący- kilka lat już nad tym pracujemy. Sala wielofunkcyjna w Siennicy? 

Pan Burmistrz- dostaliśmy dofinansowanie na mikrofony, scenę, oświetlenie. 
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Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr LXVII.0007.548.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie rozwiązania Zespołu Szkół im. Hipolity i Kazimierza Gnoińskich w Siennicy oraz 

likwidacji szkół wchodzących w jego skład; 

 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Pani Mecenas- opinie zostały, stanowisko związków zawodowych nie jest dla nas wiążące.  

Głosowanie: 

za – 10 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 5 głosów 

 

• Uchwała Nr LXVII.0007.549.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika ochotniczej straży 

pożarnej 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr LXVII.0007.550.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Siennica 

 

Pan Przewodniczący- nikt nie musi składać nowych deklaracji. 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr LXVII.0007.551.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

• Uchwała Nr LXVII.0007.552.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Siennica na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie 

Przewodniczący wszystkich Komisji Rady Miejskiej przedstawili opinie do w/w uchwały. 

 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 
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wstrz. się – 0 głosów 

• Uchwała Nr LXVII.0007.553.2024 Rady Miejskiej w Siennicy z dnia 08 lutego 2024 r. w 

sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i  odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania oraz 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu ich rozliczania. 

Pani Monika Wilk przedstawiła projekt uchwały. Wytłumaczyła, że była zmiana ustawy, zmiana 

dodatkowych usług, usługi sąsiedzkie i opiekuńcze. 

Pan Stanisław Majszyk- co to jest ta pomoc sąsiedzka? 

Pani Monika Wilk- jest to bardzo uproszczony rodzaj usług, dla osób bez kwalifikacji. Może to 

robić ktoś, kto mieszka w danej miejscowości. Kwotę określamy procentowo. 

Sołtys- a rodzina, może mieć? 

Pani Monika Wilk- rodzina ma obowiązek i to wynika z innej ustawy. My zawieramy umowę 

zlecenie. Świadczenie pieniężne to co innego. 

Pan Robert Broda- jak wiele osób będzie mogło skorzystać? 

Pani Monika Wilk- niw wydaje mi się, żeby to była duża liczba, raczej pojedyncze osoby. U nas 

funkcjonuje bezinteresowna pomoc sąsiedzka. Zainteresowanie , a faktyczne potrzeby… 

 

Głosowanie: 

za – 15 głosów 

przeciw – 0 głosów 

wstrz. się – 0 głosów 

 

Ad. pkt 10 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

Pan Przewodniczący- plany typowo drogowe. 

Pan Burmistrz- pracownicy cały czas czyszczą rowy, zakrzaczenia.  

Pan Bartłomiej Czajka- ulica Wspólna przejezdność od Mińskiej do Słonecznej? 

Pan Burmistrz- tam jest problem. 

Pan Stanisław Majszyk- chodniki droga wojewódzka, po deszczu jest tragicznie. 

Pan Robert Broda- w Siennicy mamy podobną sytuacje, do zarządcy drogi trzeba zgłosić. 

Pan Burmistrz- ja przed Komisjami dzwoniłem w tej sprawie, poszło ten na papierze, została 

zwrócona uwaga, drzewa w Pogorzeli również. 

Pan Przewodniczący- droga wojewódzka oświetlenie? 

Pan Burmistrz-  wystąpiliśmy do Zarządu Dróg, bo to zarządca drogi jest za to odpowiedzialny. 

Nieoficjalnie mam informację, że pochylą się nad tym tematem. 

Sołtys- oczyszczalnia? 

Pan Burmistrz- mamy obowiązek kontroli szamb. Sprawdzana jest dokumentacja, tzw. zza biurka. 

Obowiązek jest od dawna. Trzeba mieć potwierdzenie. 

Pan Aleksander Kot- oświetlenie Mazowiecka. 

Pani Hanna Dąbrowska-może trzeba poinformować mieszkańców, o kontroli. Są jakieś sankcje, 

kwoty? Czy tu wystarczy tylko kwit? 

Pan Burmistrz- Są trzy środki zapobiegawcze: kara upomnienie, kara grzywny, wniosek do sądu o 

ukaranie. 

Pan Stanisław Majszyk- Może trzeba dać ludziom informację,  żeby nie narobić sobie kłopotu. 

Nieświadomość nie usprawiedliwia. 

Pan Burmistrz- to nie jest nasz wymysł, my musimy to robić. 

Pan Przewodniczący- może Facebook. 

Pan Marek Soćko- wschodnia strona Gminy Siennica trzeba skanalizować, żeby nie zapominać o 

innych miejscowościach. Szukać tych środków. 
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Pan Przewodniczący- projektów mamy bardzo dużo. 

Pan Burmistrz- w trakcie tej kadencji zostało zrealizowane bardzo dużo. Gdyby co roku było tak 

przeznaczane 30 milionów w poprzedniej kadencji… Co będzie dalej, trudno przewidzieć. 

Pani Teresa Łojszczyk- kanalizacja w Starogrodzie i Nowym Starogrodzie, oczyszczalnie 

przydomowe, by finansować. 

Pan Burmistrz- wszystkie wnioski o dofinansowanie są realizowane, było ich ok 50. Ważna jest 

ekonomia. 

Pani Hanna Dąbrowska- widzę przede wszystkim ten samochód gminny, proporcja między 1 m 3, a 

kanalizacyjny jest nieuczciwa. Mieszkańcy zapłacą za to cenę , stało się to co mówiłam. 

Pan Aleksander Kot- musimy się na tym pochylić. 

Pan Przewodniczący- temat bardzo rozległy. 

 

Ad. pkt 11 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z sesji w dniu 28 grudnia 2023 r. 

 

Ad. pkt 12 

Dziękując wszystkim za udział w obradach, Pan Przewodniczący dokonał zamknięcia                                      

LXVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Siennicy. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 
         

    Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                          

                /-/ Zenon Jurkowski  

  
Protokołowała: 

  
insp. d/s Sekretariatu 

 

Magdalena Szczurowska 

 


